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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:1589 En ny uppföljningsmodell av polisens arbete

En väl fungerande polis är en förutsättning för en trygg rättsstat. Svensk polis 
har i dag stora utmaningar att fullfölja sitt uppdrag och behöver ökade resurser 
både ekonomiskt och lagföringsmässigt, men det är även en ledningsfråga.

Det finns en ledningskultur inom polisen som hämmar en sund utveckling. Det 
strategiska och operativa polisarbetet analyseras och utvärderas inte som det 
borde. De problem som Polismyndigheten har i sitt sätt att bedriva sin 
verksamhet beror på att ett grundläggande analysarbete saknas. Kritik 
undertrycks ofta, och projekt utvärderas inte som de borde.

Utan ett sunt utvecklingsarbete är det svårt att se att svensk polis har de 
förutsättningar som krävs för att lyckas förändra sitt arbetssätt och därigenom 
uppnå förbättrade resultat. Ett tydligt exempel på de brister som finns inom 
polisen är kravallerna som skedde under påskhelgen.

Sedan omorganisationen har det pågått ett arbete med att ta fram en ny 
uppföljningsmodell som bland annat ska fånga upp mer kvalitativa faktorer än 
tidigare. Men arbetet har ännu inte slutförts.

En bättre resultatuppföljning som håller hög kvalitet och utgår från 
ändamålsenliga mått kommer att möjliggöra ett större ansvarsutkrävande av 
chefer och även vara relevant när det gäller resursfördelning inom 
Polismyndigheten.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

Hur ämnar regeringen se till att detta arbete slutförs och tas i bruk så snart som 
möjligt? 

Från Riksdagsförvaltningen
2022-05-16
Besvaras senast
2022-05-25 kl. 12.00
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………………………………………

Katja Nyberg (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


